
OBVESTILO ZA JAVNOST 
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JAVNIH PODJETIJ  

 

 

Ljubljana, 5. oktober 2011 – Danes ob 9.30 so se v Ljubljani sešli družbeniki 

Javnega holdinga, ki so sprejeli polletno poročilo o poslovanju Javnega 

holdinga in povezanih javnih podjetij.  

 

Družbeniki so na seji skupščine Javnega holdinga sprejeli poročilo o poslovanju Javnega 
holdinga in povezanih javnih podjetij za obdobje januar – junij 2011. V navedenem 
obdobju beležita izgubo dve javni podjetji in sicer Ljubljanski potniški promet in Snaga 
prvo 3,6 mio evrov in slednje 1,2 mio evrov, medtem ko sta javni podjetji Vodovod 
Kanalizacija in Energetika Ljubljana poslovali pozitivno, prvo v višini 1,3 mio evrov in 
slednje 17,9 mio evrov, kar je posledica realizacije druge faze programa prodaje in 
menjave kapitalske naložbe javnega podjetja v družbi Geoplin in pridobitev poslovnega 
deleža v TE-TOL, sklenjenega z Republiko Slovenijo. Sprejeta sta bila tudi rebalansa 
poslovnih načrtov javnih podjetij Vodovod – Kanalizacija in Energetika Ljubljana za leto 
2011 ter dano soglasje k pripojitvi družbe BUS, medkrajevni potniški promet k javnemu 
podjetju Ljubljanski potniški promet. Družbeniki so se seznanili tudi z informacijo o 
poteku prenosa podpornih služb TE-TOL-a na Javni holding, s 1.1.2012. Družbeniki so na 
seji razširili dnevni red in soglašali s spremembo aktov javnih podjetij povezanih v Javni 
holding na način, da se ukinejo nadzorni sveti v javnih podjetjih. Spremembe bodo 
stopile v veljavo z vpisom v sodni register. 
 
V nadaljevanju je zasedal Svet ustanoviteljev, ki je dal soglasje javnemu podjetju 
Energetika Ljubljana za nakup poslovnega deleža v družbi GGE družba za izvajanje 
energetskih storitev, kjer javno podjetje vidi priložnost za prodajo svojih obstoječih 
produktov. Svet ustanoviteljev je soglašal s predlogom javnega podjetja Snaga za 
spremembo načina zbiranja kosovnih odpadkov v letu 2011 ter podal soglasje za 
podaljšanje pogodbe z Društvom vodnikov reševalnih psov Slovenije za brezplačno 
uporabo dela zemljišča v Trnovskem predmestju. Svet ustanoviteljev je soglašal s 
predlogom javnega podjetja LPP za uveljavitev cenika integriranega javnega potniškega 
prometa izven Mestne občine Ljubljana, v nadaljevanju pa je bilo potrjeno poročilo o 
delu Sveta ustanoviteljev za sedmo leto delovanja ter sprejet ugotovitveni sklep o 
porabljenih sredstvih za njegovo delo. 
 
Vsi sklepi so bili sprejeti soglasno.     
 

 


